
Referat Generalforsamling Senior Section 2023/24       

                    Mandag den 21. oktober 2024 

 

Generalforsamlingen indledtes med formandens velkomst, hvorefter formanden gav  

ordet til Bjarne Bladbjerg, der oplyste, at foreningen havde 25-års jubilæum.  

Herefter gik vi over til nedenstående dagsorden. 

1. Valg af dirigent 

Bestyrelsen foreslog Niels Svenningsen, hvilket blev vedtaget. 

Dirigenten takkede for valget og fastslog, at generalforsamlingen var lovligt 

indvarslet. 

2. Formandens beretning 

Kjeld Egebo aflagde beretningen, der blev taget til efterretning. Beretningen 

kan læses på hjemmesiden. 

3. Regnskab for 2024 

Mogens Olsen gennemgik regnskabet, der udviste et overskud på kr. 9.132, 

samt et  

bankindestående pr. 15/9.24 på kr. 44.837. Regnskabet blev vedtaget. 

4. Indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag. 

5. Valg til bestyrelsen 

På valg var: 

Lene Tornøe Poulsen og Kjeld Egebo, der ikke modtog genvalg. 

Jens Uth, der ikke var på valg, ønskede at fratræde. 

Bestyrelsen foreslog nyvalg af Kathrine Krubsdahl Svendsen og Lilly Schmidt (2 

år), 

samt Svend Aage Nissen (1 år). 

Alle blev valgt med applaus. 

6. Valg af suppleant til bestyrelsen 

På valg var Kirsten Thornild, der ikke modtog genvalg. 

Bestyrelsen foreslog nyvalg af Anker Jakobsen, der blev valgt med applaus. 

7. Valg af revisor 

På valg var Niels Svenningsen, der ikke modtog genvalg. 

Bestyrelsen forslog nyvalg af Jens Uth, der blev valgt med applaus. 

  



8. Fastsættelse af kontingent 

Bestyrelsen foreslog uændret kontingent på kr. 250, samt halvt kontingent kr. 

125 ved 

Indmeldelse efter 1. august. Bestyrelsen fritages for kontingent. 

Forslaget blev vedtaget uden kommentarer. 

9. Eventuelt 

Verner Pedersen orienterede om resultatet af den gennemførte undersøgelse 

om 

Interessen for golfture til udlandet i Senior Section regi. Undersøgelsen er 

gennemført 

som en spørgeskemaundersøgelse, dels på facebook, dels på papirskema. Der 

var meget  

få besvarelser (25 på facebook, 9 på papir).  

VP redegjorde for de forskellige svar og oplyste, at der grundet de få 

besvarelser ikke var 

truffet nogen egentlig konklusion. Dog kunne det konstateres, at interessen for 

fremtidige 

golfture til Porto Santo er væk. VP arbejder sammen med den nye bestyrelse 

videre med 

mulighederne for at arrangere golfture i Senior Section regi. 

Mogens Olsen fik ordet for at takke de afgående bestyrelsesmedlemmer for 

indsatsen og  

samarbejdet. Der blev overrakt en gave til de afgående 

bestyrelsesmedlemmer. 

Afslutningsvis takkede Kjeld Egebo dirigenten for veludført arbejde, samt 

vores medlem i baneudvalget Erik Brok 

for sin indsats. 

 

Generalforsamlingen afsluttedes med at forsamlingen rejste sig og udbragte et 

Hurra for Senior Section og VGC. 

 

Vejle, den 21. oktober 2024 

 

Mogens Olsen 

        

      



 

 

  

 

    

 


